



Hello, I'm the new one...

no, that's not quite true – some of you already know me if you've had to deal with Friendshipbooks and Friendshipbadges, ID cards for the youth hostels, address labels for specials or something like that in the last few years. I have taken over these tasks as **MaL „Support4Members“** in March 2017.

Now I have been elected by you as the new Vice President and would like to thank you for the confidence thus expressed. My field of activity will be defined in the coming weeks and months, as the tasks of the Vice President – in addition to representing the President – are not explicitly defined in our statutes. Until now, I can only say that I am happy to continue my previous tasks as well as the supervision of the YOUTH-TEAM.

I hope to see you soon again somewhere in a square,

Andie

Vice President

Andrea "Andie" Lang

Heuberg 6, 87745 Eppishausen

Tel: +49 1525-9160290

E-Mail: vicepresident@eaasdc.eu

Hallo, ich bin die Neue...

nein, so ganz stimmt das ja nicht – einige von euch kennen mich bereits, wenn sie in den letzten Jahren mit Friendshipbooks und Friendshipbadges, Ausweiskarten für die Jugendherbergen, Adressetiketten für Specials oder ähnlichem zu tun hatten. Diese Aufgaben habe ich seit März 2017 als **MaL „Support4Members“** übernommen.

Jetzt wurde ich von euch zur neuen Vizepräsidentin gewählt und möchte euch gerne für das damit ausgesprochene Vertrauen danken. Mein Aufgabengebiet wird sich in den nächsten Wochen und Monaten herauskristallisieren, da die Aufgaben des Vize-Präsidenten – neben der Vertretung des Präsidenten – in unserer Satzung nicht explizit festgelegt sind. Bis jetzt kann ich nur sagen, dass ich mich freue, meine bisherigen Aufgaben sowie auch die Betreuung des YOUTH-TEAM fortzusetzen.

Ich hoffe, Euch bald persönlich wiederzusehen,

Eure Andie

